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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz, do prezes Urzêdu Ochrony Konkurencji i Kon-
sumentówMa³gorzatyKrasnodêbskiej-Tomkiel orazdoministra rolnictwa i rozwojuwsiMarkaSawickiego

Szanowna Pani Minister! Szanowna Pani Prezes! Szanowny Panie Ministrze!
Otrzymujê liczne sygna³y od œrodowiska producentów miêsa drobiowego w Polsce o z³ych zjawiskach

zachodz¹cych na rynku miêsa drobiowego. Na rynek polski wprowadzane s¹ ogromne iloœci miêsa dro-
biowego z³ej jakoœci, pochodz¹cego z krajów trzecich, spoza Unii Europejskiej, na dodatek sprzedawane
ono jest po cenach poni¿ej kosztów produkcji, czyli cenach dumpingowych. Sytuacja ta zagra¿a ca³ko-
witym wyniszczeniem polskich producentów miêsa drobiowego.

Mam w zwi¹zku z tym nastêpuj¹ce pytania do odpowiedzialnych instytucji, to jest do ministra rolni-
ctwa i rozwoju wsi, ministra zdrowia oraz prezesa urzêdu ochrony konkurencji i konsumentów.

1. Czy s³u¿by, inspekcje podleg³e ministrowi rolnictwa i rozwoju wsi oraz ministrowi zdrowia prze-
prowadzaj¹ jakieœ kontrole jakoœci miêsa drobiowego znajduj¹cego siê w obrocie na obszarze Rzeczypo-
spolitej Polskiej, a pochodz¹cego z importu spoza Unii Europejskiej?

2. Czy by³y przypadki ujawnienia miêsa drobiowego pochodz¹cego spoza UE, a bêd¹cego z³ej jakoœci,
miêsa, które w wyniku kontroli zosta³o wycofane ze sprzeda¿y?

3. Czy minister rolnictwa bada³ sytuacjê firm zajmuj¹cych siê przetwórstwem miêsa drobiowego,
które otrzyma³y dofinansowanie ze œrodków UE, , czy spe³niaj¹ one warunek tego dofinansowania w po-
staci obowi¹zku zawierania umów kontraktacyjnych? Czy minister rolnictwa podejmowa³ jakieœ dzia³a-
nia w razie nierealizowania tego warunku?

4. Czy UOKiK otrzymywa³ i bada³ jakieœ skargi na zmowy cenowe stosowane przez zak³ady przetwór-
cze miêsa drobiowego w stosunku do dostawców?

Z powa¿aniem
Grzegorz Wojciechowski




